
Vik-Fruviks Vägförening 2019-03-05

MOTION

Chris Nahlin och Linda Herbst har gemensamt lämnat in en motion avseende snöröjningen.

Motionärerna yrkar att det i kommande upphandling av snöröjning skall framgå

att plogvallar inte skall tillåtas vid tomt/uppfarter
att om konsekvensen av utökade kostnader i den nya upphandlingen resulterar i en högre kostnad 
för varje enskild medlem så bör styrelsen inte bara se till kostnad utan öven väga in vilka besvär 
dessa plogvallar orsakar varje medlem i föreningen
att därmed höja vägavgiften i föreningen om så krävs

Styrelsens bedömning: Styrelsen anser att motionen behöver utredas och föreslår därför 
föreningsstämman besluta uppdra till styrelsen att ur teknisk och ekonomisk synpunkt närmare 
utreda saken till nästa stämma och återkomma med förslag till beslut.

STYRELSENS SVAR 2020-01-28

Föreningsstämman beslutade 2019-04-27 i enlighet med styrelsens bedömning ovan. Nedan 
redovisas styrelsens förslag till beslut.

1) Styrelsen har uppdragit åt vägfogden att erbjuda mdlemmar att till självkostnadspris erbjuda 
specialplogning.

2) Styrelsen är införstådd i att snöplogningen kan skapa problem och kan utgöra 
irritationsmoment. Styrelsen har även kunnat konstatera att det blir svårare och svårare att 
upphandla plogningstjänster. (Trots annonsering i lokalpressen har endast en entreprenör 
lämnat anbud). Samtidigt anser styrelsen det inte motiverat att kostnaderna för snöröjning
medför omfattande kostnadsökningar.  Därför anser styrelsen att en tilläggstjänst för de som 
önskar är lämpligare.

3) Med hänvisning till punkt 2 ovan anser styrelsen att motionen i denna del skall avslås och i 
övrigt anses besvarad.
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